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Inleiding

Geachte lezer,

Voor u ligt het jaarplan van onze bewonersorganisatie. Met dit plan tracht het
bestuur de ambities voor het komende jaar te schetsen en een leidraad voor onze
organisatie neer te leggen.

Concreet verricht BOL drie rollen, namelijk die van belangenbehartiger, organisator
van activiteiten en verbinder in de wijk. Ook spelen wij een faciliterende rol bij
activiteiten vanuit bewoners en/of organisaties. Niet alleen incidenteel maar ook
structureel voor een grote diversiteit aan doelgroepen, bijvoorbeeld door middel
van de Huiskamer van Leidschenveen. Daarnaast oefenen wij invloed uit op
besluitvorming omtrent onze wijk om de belangen van onze inwoners te
behartigen. Via onze website en social media-kanalen proberen we de inwoners
van onze wijk te informeren over de actualiteit, besluitvorming en relevante
activiteiten in Leidschenveen en omgeving.

Graag nodig ik u uit verder kennis te nemen van onze plannen en vooral contact
met ons op te nemen wanneer u zelf geïnspireerd bent geraakt om iets voor de
wijk te organiseren of anderszins te betekenen.

Niels Hunck
Voorzitter BOL
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Werkgroep Sociale Cohesie

Het jaar 2024 is weer begonnen. Er zullen dit jaar veel, al langer bestaande,
activiteiten plaatsvinden maar er zullen ook regelmatig nieuwe activiteiten gepland
worden.

Helaas is de Gameclub (voorlopig) gestopt. De beide “gamevaders” hebben in
oktober 2023 aangegeven dat zij de begeleiding van de kinderen in 2024 niet meer
willen voortzetten. Het werven van nieuwe begeleiders is tot op heden niet gelukt.

Het spreekuur van de wijkagenten is tot nader bericht stopgezet. De wijkagent, Bas
Buitink, heeft aangegeven dat hij de “Huiskamer” vanwege de bereikbaarheid,
niet ideaal vindt. Hij denkt erover om in de toekomst te verhuizen naar “Verhage”
in het winkelcentrum.

De regelmatig terugkerende activiteiten zijn:
- Maandagmorgen een handwerkgroep,
- Dinsdagmorgen de Wereldvrouwen en klaverjas groepjes,
- Woensdag (meestal) koffie drinken door de wandelgroep,
- Elke tweede en vierde woensdagmiddag een programmeer groep voor kinderen,
- Eerste woensdagmiddag van de maand is er bingo voor kinderen,
- Donderdagmorgen een quiltgroep,
- Vrijdagmorgen geen geplande activiteit,
- Vrijdagmiddag, eenmaal per maand creamiddag,
- Vrijdagmiddag: zingen met sopraan Margreet Schuemie,
1e vrijdagmiddag van de maand, georganiseerd door Bibliotheek Leidschenveen

- Derde zondag van de maand bridge,
- Vierde zondag van de maand bingo voor 16+,
- Elke dag dat de Huiskamer open is wordt er gebiljart.

Op de planning staan meerdere activiteiten zoals:

- 21 Februari: Koekjes bakken voor kinderen onder begeleiding van Frans
Bogers In oktober volgt een herhaling.

- 26 januari: Er komt een accordeonist in de Huiskamer spelen.
- 12 april en 11 oktober: Terug naar toen.
- 11 mei eerste keer Repair Cafe
- In mei zal voor de tweede keer de Avondvierdaagse georganiseerd worden
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We proberen om meer activiteiten voor de vrijdagmiddag in te plannen
omdat dit vaak een hele stille middag is. Inmiddels is al twee keer een
karaokemiddag georganiseerd die goed gewaardeerd is en waar veel bezoekers
op af kwamen.

Daarnaast wordt er actie genomen om een schaakclub voor jongeren op te richten
en is er contact gelegd met een bridgeleraar om te onderzoeken of er bridgelessen
kunnen worden aangeboden.
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Werkgroep Communicatie

De website www.leidschenveen.nu van de Bewonersorganisatie Leidschenveen
wordt zeer goed bezocht en het tabblad agenda waar men activiteiten kan
aanmelden wordt inmiddels veelvuldig gebruikt door bewoners en door
organisaties. Het blijft natuurlijk een belangrijk streven om dit te behouden en te
zoeken naar mogelijke verbeteringen.

Irma den Besten verzorgt de website samen met Ellen Tolhuisen en wordt
professioneel ondersteund door LT software. Zij beheren ook de sociale media.

Het plan van 2023 om een werkgroep communicatie op te richten waarbij meer
aandacht zal worden besteed aan sociale media is nog niet gerealiseerd maar zal
in 2024 opnieuw op de agenda worden gezet. Ook ligt het in de planning om te
werken aan een goede telefonische bereikbaarheid. Een punt van aandacht is het
vastleggen van procedures.

De website wordt ook gebruikt om vragen voor te leggen aan BOL. Daar wordt
goed gebruik van gemaakt. Individuele vragen worden vaak direct beantwoord
en/of opgelost door één van de bestuursleden. Als het een vraag betreft die voor
meerdere bewoners van belang is, dan wordt de bewoner uitgenodigd op de
bestuursvergadering om het knelpunt te bespreken. Dat zal ook in 2024 doorgaan.

BOL zal ook in 2024 contact onderhouden met verschillende partijen zoals:

● Politieke partijen
● Omliggende gemeentes
● Wethouder van de wijk Leidschenveen Nur Icar
● Wooninvest i.v.m. bebouwing Madeliefveld
● Haags Ontmoeten
● Winkeliersvereniging
● Bibliotheek
● Gemeente
● Seniorenoverleg Leidschenveen/Ypenburg
● PEP
● Proef Leidschenveen
● Leidschenveen Leeft
● Buurtpreventieteams
● Lokale politie en handhaving
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Werkgroep Leefomgeving

Luchtkwaliteit en geluid van snelwegen
Het vastleggen van de maximale snelheid van 100 km/u zowel overdag als ’s
nachts verbetert de luchtkwaliteit en de geluidsoverlast. In 2024 zullen we opnieuw
aan het college vragen om RIS300053 uit te voeren.

Houtstook
BOL zal meer aandacht besteden aan directe voorlichting van houtstokers in de
wijk over de impact van houtrook. Op de website zal een aparte pagina worden
besteed aan het RIVM rookalarm en de mogelijkheid om overlast te melden, deze
aanpassing was vorig jaar nog niet gemaakt. BOL zal hiermee een inventarisatie
maken van de huizen die regelmatig overlast geven door houtstook en deze
eigenaren voorlichten met een geadresseerd informatiepakket.

PFOS
De verontreiniging van de sloot in Forepark is nog steeds aanwezig. BOL zal zich
inzetten om het Hoogheemraadschap te bewegen om de sloot grondig te saneren.
De bewoners zullen hierover geïnformeerd worden.

RR Halte Houtkade
BOL zal samen met de gemeente en met HTM opnieuw in gesprek gaan om de
cijfermatige onderbouwing te krijgen voor een halte van Randstad Rail te
realiseren bij de Houtkade.

Regionale Energie Strategie
De RES 1.0 is in 2021 vastgesteld, waarin is beschreven dat Leidschenveen
verwarmd gaat worden met “all-electric” oplossingen, zoals warmtepompen. De
transitie in Leidschenveen is nog niet in gang gezet, maar BOL blijft wel de
ontwikkelingen volgen en zal de bewoners hierover voorlichten. BOL blijft ook de
grootschalige energieprojecten zoals WarmtelinQ en zonnepark Roeleveenseweg
volgen. Wellicht zal er ook aanleiding zijn om in bezwaar te komen tegen het
zonnepark omdat dit strijdig is met de groen-blauw ecologische zone en
beschermde status vanuit de provincie.

Energiecoöperatie
Vooral de samenwerking met Rijkswaterstaat in het plan OER zal dit jaar hopelijk
aandacht krijgen. De eerste verkenning is gepland in 2024.

Ontwikkeling van de Nieuwe Driemanspolder (N3MP)
BOL blijft actief in het gebruikersoverleg N3MP. BOL blijft ook de planvorming
volgen over de inrichting en gebruik van de landscheidingsdijk, met als inzet om
extra toegang(-en) tot het recreatiegebied te realiseren.
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Wijkpark “Akoestisch landschap”
BOL blijft in gesprek met de gemeente over het wijkpark, waarbij het uitgangspunt
is de ecologische waarde van het gebied te verbeteren door actieve verschraling
van de grond en herstel van het hoogteprofiel van het landschap.

Grootschalige nieuwbouw
BOL zal de planvorming van de grootschalige nieuwbouw aan het Madeliefveld,
Henri Faasdreef (woonwagenkamp) en Oude Middenweg volgen en waar mogelijk
adviezen geven aan de ontwikkelaars over onderwerpen die de leefbaarheid
verbeteren.

Complicaties bij het ‘Alternerend inzamelen’ van afval
Voor 2024 heeft de gemeente geen toezegging gedaan om de regeling voort te
zetten. BOL heeft daarom bezwaar gemaakt tegen het vaststellen van de
huisvuilkalender. BOL zal het overleg met de gemeente en raadsfracties
voortzetten om de ‘zomerregeling’ voor het wekelijks inzamelen van het restafval
opnieuw te krijgen. BOL wil ook graag voortgang zien over de inzet van
na-scheiding, waardoor het aantal afvalbakken in de wijk kan worden verminderd.

Participatie
De gemeente wil de bewonersparticipatie verbeteren. BOL zal actief deelnemen in
de overleggen hierover, waarbij de nadruk zal liggen op het verbeteren van de
impact van bewoners zienswijzen op ontwikkelingen in de wijk. Regelmatig zal
BOL ook onderwerpen die de wijk aangaan, bespreken op Den Haag FM (radio).
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